
                                                    Esselamu alejkum! 

  

  U silnoj zelji  da vas upoznam  sa teskim radom u Trebinju  medju zlikovcima.Kako 

rece  nas  i Huseinov prijatelj Blazo,puno je  Trebinje  onih  cije su ruke krvave do lajkata 

Ali se mora zivjeti  sa njima i  uz njih jer njihova vlas  ih cuva,podrzava i stiti  vlast 

Republike Srpske cije su ruke krvave bas kao i zlikovaca Trebinjski. Bar nekoliko njih u toj 

vladi  su nasi din dusmani  bili ostali. 

Svojim  radom Ef Husein pokaza Ulemi BiH  da se moze   raditi  medju  dusmanima ako se 

pravilno,ljudski postavite 

Hvala Ef Huseinu  na muci i trudu  da sacuva nase Trebinje i Islam u cijeloj Istocnoj 

Hercegovini. 

Poznat  mi je njegov cijeli rad, pa nekada u buducnosti  pisacu vam o tome,  ako Allah 

drukcije ne   odredi. 
  

Uzivajte u citanju.Javite se Ef Huseinu . Ako nista bar selamite  ga, dajte  mu moralnu 

podrsku. 

Njegov email je u vrhu.  Ako ne uspijete onda mi javite i preko mog  e-

maila  posaljite  zahvalnost i pridruzite se podrsci njegovom  hairli  radu 

Wesselam 

Hajji Safet Avdich  U rahatluku  da citate i da se obradujete  da imamo imama kao Imam 

Husein. 
On pise  meni  i dalje  citajte  vi  ja vama  prepustam moj tekst od  njega  poslat 
  

  
Esselamu  alejkum ! 
Moj hadži   Safete moj ahbabu, ne znam dali ćeš primijetiti  u koji vakat ti pišem 

ovo pismo,  jer nisam smio zaspati a da ti ne odgovorim , da tvoju radost povećam 

i da pripomenem da sam naravno živ i zdrav ali magarečije i konjski umoran. 

 

Prvo znam da prošle noći nisam smio otići spavati dok nisam popisao sve 

obaveze    /bilo ih je tačno sedamnaest/    za odradit narednog dana tj u ponedeljak 

i tako  se  osječam da sam večeras stigao iz Bileće poslije 20 sati i klanjao tada i 

akšem i jaciju pa večeru pripravljao i evo hoću ti odgovoriti  na tvoja dva tiri pisma 

ako se može kako ti zahtijevaš. 

Nravno da se poslovi i obaveze ne smiju zanemariri kao što to radi moj mlaĎi 

kolega.  Ja sam definitvno ubijeeĎen da on ne može raditi. ne zna neeeeeće ili ne 

želi tempom koji to zahtijevaju trebinjsko-bilećke prilike.Prvo treba imati odnos i 

stav prema vjeri i njenim materijalnim dobrima a isto tako i prema vjernicima; 

džematlijam a.On to nema!!!!!!!!!!!!!!!! I ja sam duboko zabrinut za stanje 

zajednice na ovim prostorima kada se ja iduće godine dobro u stranu povučem radi 

još kojekakvih drugih poslova.O tome sam pričao sa Ismetom mislim da je i tebi 

prenio da sad na to ne trošim ovo moje vrijeme pred ponoća sutra  već od sedam 

sati imam termine sa obavezama . 

Naravno ima i ona;  ''Čovjek snuje a Bog odreĎuje-''  Krenuću ako mogu 

redom.Hanifa je bila kratko u posjeti sa svojom prijateljicom Bile su u Sarajevu, 

Trebinju tri dana, a nešto i u Travniku..Ja sam se distancirao. Sve sam pomogao i 



vize i garancije i urgencije čak privatno i materijalno jer su na dolasku bile 

bankrotirale. Nisam čuo da su iz Istanbula poletile za svoju zemlju.Na dan polaska 

u Istanbul koji je bio petak nisam mogao biti u Sarajevu jer je mladi te  dane ili te 

dane bio odsutan zbog ispita. Isto tako bio   sam kratko prošle sdemice u Sarajevu 

jer   su  sin sa snahom i unukom došli iz Njemačke na odmor u Sarajevo.Malo  sam 

se sa njima  družio i došao u Trebinje na ove poslove i radove.Iza Bajrama počinje 

obnova ove male džamije kod medžlisa u Trebinju.Potpisali smo Ugovor sa 

IzvoĎaaaačem iz Mostara. 

Sad mi je najveća preokupacija oko prijema  zahtjeva a  i priloga za kurbane i 

posčova koji će oko Bajrama i na Bajram biti u trendu.. 

Hadži Safete tebe  i Fatu selamim i svako dobro i sreću vam želim! 

Husein 


